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Protokoll medlemsmöte 22/10 2023 
 

Klubbstugan Solna Sundbybergs BK  
 
 
 
  
§ 1 Mötets öppnande. 
  
 Monica Beijer hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Fastställande av röstlängd. 
  
 Röstlängden fastställdes till 18 röstberättigade medlemmar. 
 Från § 9 fastställdes till 20 röstberättigade medlemmar. 
 
§ 3 Val av mötesordförande. 
  
 Monica Beijer valdes till mötesordförande. 
 
§ 4 Val av mötessekreterare. 
  
 Carina Stjernborg valdes till mötessekreterare 
 
§ 5 Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med 
 mötesordförande ska justera protokollet. 
  

Toni Bergman och Charlotte Campeborn valdes till justerare tillika 
rösträknare, som tillsammans med mötesordförande ska justera protokollet. 

 
§ 6 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av personer 
 enligt § 7 moment 2 i stadgarna. 
 
  Inga personer har närvaro- och yttranderätt men inte rösträtt. 
 
§ 7 Fråga om mötet har blivit stadgeenligt utlyst. 
  
                Mötet konstaterade att medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst. 
 
§ 8 Fastställande av dagordningen. 
  
 Dagordningen fastställdes. 
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§ 9           Ekonomisk rapport. 

Klubben har bra ekonomi. Inväntar ca 120 000 kr från studiefrämjandet 
som avser kursavgifter. Vi har i dagsläget cirka 603 medlemmar vilket är en 
liten ökning. Klubben har fått statligt elstöd på drygt 13 000 kr. 

§ 10 Rapporter från sektorer, kommittéer och arbetsgrupper. 
 
 HUS: har haft 26 kurser samt 8 föreläsningar under året. 3 nya SBK- 
 instruktörer har utbildats. Sektorn har även provat nya aktiviteter/kurser för             
 att se över olika önskemål. 

TÄS: Fått en ny tävlingsledare i bruks. En tävlingsledare i lydnad är under 
utbildning. 2024 års tävlingar är inskickade till D-TÄS. En inofficiell tävling i 
lydnadklass/brukslydnad planeras till våren. 
RUS: Två nya figuranter är utbildade. 32 hundar har beskrivits på klubbens 
arrangerade MH. 
TJHS: Vilande. 
Rally: Stort deltagande på den öppna träningen under året. En kurs har 
hållits samt nya planeras till våren. 
AGIS: Haft en kurs samt haft öppna träningar. Ny instruktör är utbildad. 
IGP/BSL: Haft två tävlingar och en BH-kurs. Torsdagsträningarna pågår.  
Eventuellt anordnas ett BH-prov i mars. 
IPO-R: Flera kurser och föreläsningar har bedrivits under året. 
NOSEWORK: Tre kurser har hållits under året. 
SPECIALSÖK: Haft två kurser i specialsök, en i våras och en i höst. 
PUK:  En hel del underhåll har genomförts: 

• Målning av kansliet. 
• Nya trappor till kansli och utbildningslokalen. 
• Ny belysning ute samt på planerna. 
• Nya element i utbildningslokalen. 
• Rensat i gamla klubbstugan samt kansli. 
• Lagat gräsklipparen. 
• Fixat vägen. 
• Sålt gamla traktorn. 

  
 Utöver detta har klubben arrangerat en HLR-kurs där 9 funktionärer deltog. 
 Staffan Nordin har haft två uppskattade Järva-promenader där han delgett  
 deltagarna kunskap om vår närmiljö 
 

 
§ 11 Information om planerade aktiviteter i syfte att nå fastställda mål. 
 Monica Beijer gick igenom våra fastställda mål, Vi har haft samarbete med 
 andra klubbar gällande bl a träning och föreläsningar. Vi har fått nya 
 utbildade funktionärer i nästan varje sektor vilket är mycket glädjande.  
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§ 12 Övriga frågor för diskussion: 
 Togs upp fråga om klubben har någon slags funktionärsvård.  
 Monika Bejer meddelade att bl annat instruktörsmiddagar genomförts 
 Men att vi ska se över mer av det framledes. 

Förslag uppkom också om att ha Workshop i sektorerna.  
               
 
§ 13 Mötets avslutande. 
 
 Monica Beijer förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
……………………….   ………………………. 
Monica Beijer   Carina Stjernborg 
Mötesordförande   Mötessekreterare 
 
 
 
 
 
 
----------------------------   ---------------------------- 
Toni Bergman   Charlotte Campeborn 
Justerare     Justerare 
  
 
       

 
 


